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Verslag - Algemene Ledenvergadering - woensdag 14 april 2021 via Skype 
 
 
Aanwezig: Bbr:. Tanriseven, Kaijer, Masson, Delgado, Lindeman, Van Bolhuis, Aktas, Dissels, Smit, Jansen, 

Nieuwenhuizen, Fischer, Baars, Rosman, Van Veen 
 
Afbericht: Bbr:. Kerssens, Stieltjens, Van Veen, Dekker, Lubbelinkhof, Kruijt 
 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda werd ongewijzigd vastgesteld 

 
2.  Presentielijst en berichten van verhindering 

Zie hierboven 

3. Mededelingen en Ingekomen stukken 
Er zijn geen mededelingen. 
 

4. Notulen vorige Algemene Ledenvergadering d.d. 18 november 2020 
De notulen worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
5. Jaarverslag Secretaris 2020 

Het uitgebreide verslag wordt voorgedragen en de vergadering stemt in met de inhoud. 
 

6. Financieel jaarverslag 2020 
De Thesaurier geeft een toelichting op het jaarverslag. Twee opmerkingen worden geplaatst. De 
eerste opmerking heeft betrekking op de energierekening. Er wordt een verklaring gevraagd over de 
hoogte van de energierekening over 2020 en of de hoogte in verhouding staat tot het mindere 
gebruik van het pand in 2020. In januari 2021 heeft de teruggave van de energiekosten 
plaatsgevonden van afgerond Euro 2.700. Ook wordt voorgesteld om te bestuderen of een overstap 
van leverancier een lagere energienota bewerkstelligt. Tweede opmerking gaat over de hoogte van 
de gemeentelijke belastingen. Deze zijn ook hoog ten opzichte van het gebruik in 2020. Thesaurier 
geeft aan dat hij hierover ook zijn gedachten laat gaan en zal later verslag doen of bezwaar maken 
zin heeft.  
De kascommissie, bestaande uit de Bbr:. Jansen en Aktas, verklaart de jaarrekening akkoord en 
verzoekt de vergadering om de Thesaurier en het bestuur decharge te verlenen, waar de 
vergadering gehoor aan geeft. 
 

7. Financieel jaarverslag Stadt Jentink  
Bbr:. Fischer geeft een toelichting op het jaarverslag. De kascommissie bestaande uit de Bbr:. 

Jansen en Aktas verklaart het verslag akkoord, waarna de vergadering het verslag 
goedkeurt en wordt aan het bestuur decharge verleend.  

 

8. Verslag Thesaurier voorraadtelling 
De Thesaurier doet verslag van de minutieuze voorraadtelling die  in 2020 heeft plaatsgevonden. 
Dat zal het nulpunt zijn. Vanwege de inkoop maar geen verkoop is er een aanzienlijke 
drankvoorraad. Als er weer bijeenkomsten in fysieke zin plaatsvinden, kan ook het verloop van de 
voorraad worden beoordeeld. De Thesaurier geeft aan dat de voorraadtelling in het begin eens in 
de maand plaatsvindt. Indien noodzakelijk kan de voorraadtelling vaker plaatsvinden. De 
voorraadtelling is noodzakelijk om inzicht te geven in met name het whisky gebruik. 
 



9. Ledenwerving 
Het bestuur geeft aan dat indien fysiek weer bij elkaar kan worden gekomen, ook de avond voor 
belangstellenden nieuwe stijl weer op de agenda zal komen te staan. Deze bleek succesvol omdat 
via social media veel belangstellenden voor de avond voor geïnteresseerden waren uitgenodigd. 
Voor het overige worden de volgende suggesties gegeven. De eerste suggestie is het organiseren 
van ochtenden/middagen met een maconniek onderwerp voor geïnteresseerden. Nadeel is dat 
deze vanwege Covid-19 maatregelen niet georganiseerd kunnen worden maar deze suggestie zal 
door het bestuur wanneer dit weer mogelijk is in overweging worden genomen. Tweede suggestie 
is om webinars te organiseren voor geïnteresseerden. De content wat in de webinars wordt 
besproken kan via meerdere digitale kanalen worden verspreid en de verspreiding van de content 
met enige regelmaat te laten plaatsvinden. Er is al een introductiefilm te zien op de ledenpagina van 
website Loge Anna Paulowna. Wellicht dat deze content al kan worden verspreid. Het bestuur 
neemt deze suggestie in overweging. De suggestie om lijfelijk via kraampjes bij gelegenheden te 
flyeren wordt door het bestuur niet in overweging genomen. Het wordt als ingewikkeld ervaren om 
een gemene deler te vinden wat de vereniging kan uitdragen.  
 

10. Wat verder ter tafel komt 
Er komen verder geen onderwerpen ter tafel 

11. Rondvraag en sluiting 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag, waarna de AM deze wederom bijzondere, digitale 
Algemene Ledenvergadering sluit onder dankzegging voor ieders inbreng en deelname. 
 

 
 
 
 
Bestuurswijziging 

 Zomer St. Jan   
Functie  Oud Nieuw 

A:. Mr:. M. Tanriseven R. Dissels 
Ged:. Mr:. R. Dissels J. van Veen 
1e Opz:. J. van Veen A. Kruijt 
2e Opz:.     
Secr:.     
Thes:.     
Red:. J. Lubbelinkhof S. Baars 
Cer:. Mr:.     
Dekker     
 
 


